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§ 4  
Interpellation om arbetsgivarnas sjuklöneansvar  
(nr 2016:59) 
Dnr 107-1130/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Börje Häggman (M) har ställt en interpellation om arbetsgivarnas 

sjuklöneansvar. Kommunfullmäktige beslutade den 5 september 

2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Börje Häggman och borgarrådet Bjuggren. 

 

 

§ 5  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 60 – 65 för 

år 2016. 

 

 

§ 6  
Interpellation om kvalitetsförbättringar i Stockholms 
kommunala skolor (nr 2016:66) 
Dnr 107-1344/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Markus Nordström (M) har ställt en interpellation om 

kvalitetsförbättringar i Stockholms kommunala skolor. 

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Markus Nordström, borgarrådet Burell, 

Freddy Grip, Per Ossmer, borgarrådet Brinck och Lisa Palm.  
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§ 7  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 67 – 93 för 

år 2016 och nr 1 – 15 för år 2017. 

 

 

§ 8  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls: 

 

Nr 2017:16 av Ann-Katrin Åslund (L) om Lilla Stampan. RI 

Dnr 107-875/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om underskotten i skolan. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Björn Ljung (L) ställer en fråga om fotboll. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Enligt uppgift blir hyran 

för Stockholmshusen inte så låg. Hur ligger det till? 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

  


